

# Ameen clixster menawarkan cabutan Bonanza 2014

Anda pernah dengar telco prepaid **Clixster** ? Jika YA, bagaimana pula dengan **Ameen Clixster** ? **Ameen clixster** adalah program keusahawanan terbaru yang di lancarkan pada Julai 2014 (versi 2.0) yang sudah mula di kenali ramai kerana kehebatan pelan pemasarannya yang memberikan ganjaran unilevel sehingga 7 generasi.

Di dalam usaha untuk meningkatkan pernyertaaan lebih ramai pengguna dan usahawan yang mengikuti program **Ameen clixster**, **Ameen Mobile** telah melancarkan program cabutan Bonanza 2014 di mana 5 hadiah utama merupakan pakej mengerjakan umrah di samping hadiah-hadiah lain yang bernilai lebih daripada RM100,000 .



Untuk menyertai cabutan Bonanza ini amat lah mudah. Pertama anda harus mendapatkan simkad **clixster** dan membuat pendaftaran samada dengan nombor yang baru ataupun mengekalkan nombor lama (MNP). Selepas talian **clixster** di aktifkan anda di kehendaki pengikuti program keusahawanan Ameen dengan melanggan salah satu daripada 3 pakej usahawan yang di sediakan iaitu Ameen 17, Ameen 37 dan Ameen 67.

Dengan setiap keahlian baru yang anda bawa masuk ke dalam program keusahawanan **Ameen Clixster**, anda layak menerima satu voucher untuk cabutan bonanza tersebut.

Walau bagaimanapun, untuk bulan Oktober 2014, anda layak menerima lebih banyak voucher kerana Ameen Mobile sedang mengadakan promosi seperti berikut :

## Syarat Mendapatkan Kupon Bulan Oktober:

1. Kenalkan Ejen Ameen 17: Pengenal DAN Ejen Baru dapat 1 kupon
2. Kenalkan Ejen Ameen 37: Pengenal DAN Ejen Baru dapat 3 kupon
3. Kenalkan Ejen Ameen 67: Pengenal DAN Ejen Baru dapat 5 kupon
4. Kenalkan Dealer 300: Pengenal DAN Dealer dapat tambahan 7 kupon
5. Kenalkan Dealer 1000: Pengenal DAN Dealer dapat tambahan 10 kupon

Lebih ramai anda perkenalkan program Ameen ini lebih baik peluang anda untuk mendapat satu salah daripada hadiah yang di sediakan di dalam cabutan Bonanza 2014.



Ingin tahu lebih lanjut tentang program keusahawaan Ameen Mobile? **Sila dapatkan e-buku percuma 7 sebab kenapa Simkad Ameen Clixster dengan klik di sini.** Anda juga boleh melayari blog perjalanan saya dan rakan-rakan di dalam Ace Network di dalam menjalankan bisnes Ameen Clixster dengan klik di sini.

Anda juga boleh menghubungi saya Khairul di 012-5396213 atau skype seperti di bawah ini untuk info lanjut.

[skype-status user\_name="Khairul Aza"]

